
                               PROTOKÓŁ Nr 8A/2019

z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej  Rady Gminy Grunwald odbytego w dniu 03 
czerwca 2019 roku  w sali  posiedzeń Urzędu Gminy Grunwald z/s  w 
Gierzwałdzie.
Posiedzenie  rozpoczęto godz.  15 0 0  – zakończono godz. 15 1 5 .
Przewodniczył:  pan Zbigniew Napłoszek – Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej
                       Rady Gminy.
Obecni:  członkowie Komisji  w/g załączonej  l is ty obecności.
( l is ta  obecności w załączeniu – zał.  nr 1).  
Ponadto w posiedzeniu  udział  wzięli :
1.  Adam Szczepkowski – Wójt  Gminy
2. Urszula Borkowska – Skarbnik Gminy

Ad pkt 1 i  2.  Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej – pan Zbigniew Napłoszek
dokonał otwarcia  posiedzenia  Komisji .  Stwierdził  prawomocność obrad oraz  

przedstawił  projekt  porządku obrad.
Porządek obrad Komisji  został  przyjęty w głosowaniu jawnym – 4 głosami za,  
przeciwnych nie było,  wstrzymujących się nie  było w/g następującego 
wyszczególnienia:
1.  Otwarcie  – stwierdzenie  prawomocności  obrad.
2.  Przyjęcie  porządku obrad.
3.  Opinia  o sprawozdaniu gminy za 2018 rok i  wykonaniu budżetu gminy za 2018
    rok.
4.  Wniosek w sprawie udzielenia  absolutorium Wójtowi Gminy.
5.  Wolne wnioski  i  zapytania.
6.  Zamknięcie  obrad.

Ad pkt 3.  Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  – pan Zbigniew Napłoszek  -  

kolejnym punktem porządku obrad jest  opinia  Komisji  Rewizyjnej  o 
sprawozdaniu finansowym gminy za 2018 rok i  wykonaniu budżetu gminy za 2018
rok.
Otrzymaliśmy zarządzenie wójta  z 26 marca oraz sprawozdanie w wersji  
tabelarycznej  i  opisowej.
Taka  dosyć  nietypowa  sytuacja,  ponieważ  pan  wójt  był  1,5  miesiąca.
Sprawozdanie  dotyczy działalności  poprzedniego wójta.  
Skarbnik – Pani Urszula Borkowska – otrzymaliście  również państwo 
sprawozdania finansowe,  które też były do zapoznania  się czyli  bilans,  rachunek 
zysków i  strat ,  zmiany w funduszu. W tej  chwili  bilans  jest  troszeczkę  bardziej  
rozbudowany, bo jest  to bilans z  dodatkowymi informacjami.  Są to tzw.  
dodatkowe informacje,  również zostały państwu przedstawione.  
Radna – pani  Ewa Bawolska – chciałam zapytać tak informacyjnie,  bo nie znam 
sprawy, w informacji  dodatkowej w załączniku nr 4 w pozycji  14 jest  taka duża 
kwota przeniesiona na koniec roku. Co to było pani  skarbnik? Tu jest  sygnatura 
akt – 524.506,18 zł .  Rozumiem przeniesione  na ten rok.  
Skarbnik Gminy – pani Urszula Borkowska – to  jest  te  524 tys.  zł ,  to  są 
należności  dla  nas od pana Kwiatkowskiego. To są sprawy tak dawne, że jeszcze  
przed czasem kiedy ja zaczęłam być skarbnikiem. Była wypłacona jakaś  
należność za oczyszczalnię  ścieków w Zybułtowie.  Tam były sprawy sądowe. Jest
wyrok i  nakaz do ściągalności,  jednak jest  niemożliwa do wyegzekwowania.  Ten 
pan kiedyś jeszcze  bardzo dawno zwracał  się do rady o możliwość rozłożenia  na 
raty czy spłacenia częściowego,  rada nie wyraziła  zgody.  To jest  zaległość  sprzed
wielu lat  nie  możliwa do ściągnięcia.  Komornik wydał  decyzję,  że faktycznie jest



nakaz,  że ma zapłacić,  jednak ten pan niczego nie  posiada,  nie  ma możliwości  
egzekwowania.  Dlatego jest  taka duża należność.  My nie  możemy jej  sksięgować,
zejść z tego. Szukamy jakiegoś wyjścia.  Jeżeli  tylko to będzie możliwe,  to trzeba 
będzie przyjąć,  że są to  należności  niemożliwe do ściągnięcia  czy straty.  Na 
chwilę  obecną są,  czy w końcu przedawnione będą,  nie  ma żadnej  możliwości  
egzekucji  tego.  
Innych uwag nie  zgłoszono.
Przewodniczący Komisji  – pan Zbigniew Napłoszek  odczytał  opinię  komisji .
Za przyjęciem pozytywnej  opinii  Komisji  Rewizyjnej  o sprawozdaniu finansowym
gminy za 2018 rok i  wykonaniu budżetu gminy za 2018 rok głosowało 4 radnych, 
przeciwnych nie było,  wstrzymujących się nie  było.
(Opinia w załączeniu – zał.  nr 2).

Ad pkt 4.  Przewodniczący Komisji  – Pan Zbigniew Napłoszek –  kolejnym 
punktem jest  wystąpienie z  wnioskiem do rady gminy w sprawie udzielenia  
absolutorium wójtowi gminy.
Przewodniczący Komisji  – pan Zbigniew Napłoszek odczytał  wniosek w 
sprawie udzielenia  absolutorium wójtowi gminy.
Za przyjęciem wniosku w sprawie udzielenia  absolutorium wójtowi gminy 
głosowało 4 radnych,  przeciwnych nie było,  wstrzymujących się nie  było.
(Wniosek w załączeniu – zał.  nr 3).

Ad pkt 5.  Przewodniczący Komisji  – pan Zbigniew Napłoszek – kolejnym 
punktem są wolne wnioski i  zapytania.
Wniosków nie zgłoszono.

Ad pkt 6.  Wobec zrealizowania  porządku obrad Przewodniczący Komisji  zamknął
posiedzenie Komisji  Rewizyjnej.

Protokołowała                                                         Przewodniczący Komisji
                                                                               Rewizyjnej  Rady Gminy
Bronisława Warmińska
                                                                               Zbigniew Napłoszek


